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Abstract (en)
The method involves detecting current normal user settings existing in a hearing aid in time referenced intervals. The base settings existing in or at
the hearing aid are combined and/or linked based on a given algorithm in order to determine new base settings. The sound specific modified new
base settings are stored in a memory (9) at the hearing aid, where the old base settings are cleared from the memory if necessary. Independent
claims are also included for the following: (1) a hearing aid for implementing a method for modifying and/or adjusting hearing aid base settings such
as volume and depth/height balance (2) a method for influencing an algorithm for combination and/or linking of base settings existing in or at the
hearing aid.

Abstract (de)
Für das Modifizieren bzw. Anpassen von mindestens einer Hörgerätegrundeinstellung, wie Lautstärke, Tiefen/Höhen-Balance, etc. wird
vorgeschlagen, dass in zeitbezogenen Intervallen mindestens eine am Gerät vorhandene aktuelle Nutzereinstellung erfasst wird, mit dem
im oder am Hörgerät bestehenden Grundeinstellung anhand eines vorgegebenen Algorithmus kombiniert bzw. verknüpft wird, um eine neue
Grundeinstellung zu ermitteln um diese im oder am Hörgerät abzuspeichern. Die aktuelle Nutzereinstellung erfolgt beispielsweise schallspezifisch,
d.h. in Bezug auf eine erfasste Schallklasse oder mindestens einen hörrelevanten Umgebungsparameter und wird mit der jeweils zugehörigen
schallspezifischen Grundeinstellung verknüpft um die neue wiederum schallspezifische Grundeinstellung zu ermitteln.
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